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我已退休，因此不必花很多時間做研究。我沒事做就會在家裡看電視上的電影，單單

HBO 就有四台之多。前幾天我看了一部叫做「查爾斯三世」的電影，通常這種電影

是講古時候的事情，查爾斯三世也應該是穿古裝，沒想到這部電影中的查爾斯穿西裝

打領帶，完全是現代的人。怎麼回事？我看了一下子才恍然大悟，這部電影是假想的，

電影中的英國伊莉莎白女王駕崩，她的兒子查爾斯王子繼位，成為查爾斯三世。 

I have retired. Therefore, I don’t have to spend a lot of time doing research. 

When I have leisure time, I would watch movies on TV. HBO alone provides 

four stations. Recently, I watched a movie called “Charles III”. Usually, this 

kind of movie talks about stories in the past and Charles III should be wearing 

ancient costumes. I was surprised to note that in the movie, Charles wears a 

suit and has a tie. He is a modern person. What is going on? Then I suddenly 

realized that this movie is fictitious. In the movie, Queen Elizabeth passed 

away. She was succeeded by her son, Prince Charles, who became King 

Charles III. 


